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LEDENVERGADERING  
november 2023  20.00 uur  Wittenhorst  Halsteren  
Aanwezig:  Eugene van den Eijnden, Roger Brusselaars, Jan van den Eijnden, Marissa Zegers, Ton Manni, Wout Huijgens, Sjef Robben, Kees Rommens, Peter Tange, 
Wim Buijs, Kees Kaijser, ,  
 
.  

Afwezig m.k.:  Mark van Doorn, Marloes Roks, Rian Govers     

 
  
 
 
      

 Onderwerp Toelichting Verslag / Besluit Actie 
1.  Opening   Welkom 

Even stil staan bij gebeurtenis op Vrederust. 
Voor vele Halsternaren een wandelgebied; werkplek voor aantal van 
ons. 
College een week na gebeurtenissen op bezoek. Kort Vooraf kort 
contact of alles doorgang kon vinden. Een week later weer een minder 
goed bericht. Contact geweest met gemeente en op 8 nov. Nnog een 
kort gesprek met de burgemeester. 
Gemeente heeft een aantal vragen gestuurd naar GGWBZZWNB. 
Burgemeester vraagt om, als je mensen hoort met problemen rondom 
deze gebeurtenissen, ze door te sturen naar gemeente. 
Leden DRH kunnen in deze een signaleringsfunctie hebben. 
Bij Bosgaard is nieuwe verlichting aangebracht en vandaag is er een 
overleg gewest met alle op Vrederust werkzame instanties. 
Meer problemen dan deze; daklozen, drugs, en andere 
maatschappelijke problemen. Handhaven is ook hier weer een 
sleutelwoord. 
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Probleem is vaak dat er geen opvang is voor o.a. verwarde personen. 
Antwoorden op vragen van gemeente naar GGWBZZWNB komen ook 
naar Dorpsraad. Eerst antwoorden afwachten. 

2.  Notulen ledenvergadering d.d.  
5-10-2023 

Al eerder toegezonden akkoord  

3.  Post/berichten  AfwezigenBerichten van Stadlander betreffende ontwikkelingen Hart van 
Halsteren 
en opening Leeuwerik. 
Uitnodiging meepraten aankleding plein Vogelenzang 
Bericht opkopen asfaltfabriek door gemeente Nijmegen. 
Presentatie reconstructie Wouwseweg 
Bekladding Erasmusbrug 
Uitgaand brief naar raad over slechte staat van de bestrating, waarbij 
trottoirs extra aandacht moeten krijgen. 
 
 
 
 

 

4.  Aankleding plein Vogelenzang  Door gemeente uitgenodigd. Plan was al klaar. 
Twee rijen met bomen staan al gepland. Daartussen bankjes. 
Gevraagd om een aantal afvalbakken bij de bankjes te plaatsen. 
Winkeliersvereniging wil graag een vlaggenmast. Mag wel maar 
financiering niet door gemeente.  
Er blijft voldoende M2 over om een kermis te kunnen plaatsen op het 
plein. 
Kerstboom wordt dit jaar gesponsord door Stadlander. 
 

 

5.  Aldi Verslag hoorcommissie Aantal buurtbewoners. Verkeersproblematiek grootste obstakel. 
Loopt nu ook weer vast rond Kerst door veel bezoekers aan Intratuin. 
Dus nog meer verkeer geeft vele problemen. Er zou nog een aanvraag 
liggen over het nog niet in de vergunning opgenomen deel van gebouw 
Loft. Dit wordt nog uitgezocht. 
Voorstel om Aldi TE VRAGEN NAARte vragen om naar Lepelstraat te 
gaan ??gaan?? 
 

 

6.  Gesprek/rondrit college   Verslag aan de leden 
 

Leuke positieve bijeenkomst. GeinteresseerdGeïnteresseerd 
gezelschap. Veel vragen over wat we bezocht hebben. 
Plusbus, Zweedse woningen,woningen, St.Elisabeth, Quirinusbron, 
buitengebied, Schans 6…………….., Hertenkamp,  geeindigdgeëindigd 
bij Boomwei, waar bewoners klachten hadden over de slechte bestrating 
in HlasterenHalsteren. 
Is goed geweest voor de verstandhouding. 
Gewezen op de betrokkenheid van bewoners bij verschillende projecten 
en op de rol die de Dorpsraad hierin heeft gespeeld. 
Laten weten dat Dorpsraad aan veel projecten een bijfrage  heeft 
gegeven.  

 



7.  Burgerparticipatie  
 
 

  

8.  Auvergnepolder  Raad heeft beslist dat Tennet bij de Pals moet gaan bouwen. Procedure 
loopt nu. In stukken van Sabic en de overheden staan vaak zaken die 
tegenstrijdig zijn. 
MoetPlan verdeelstation moet ter inzage komen. Iedereen kan dan 
reageren. 
7 december een bijeenkomst over het fietspad. Nog niet duidelijk wat er 
gaat gebeuren met de verkregen subsidie. 

 

9.  Milieuzaken havengebied Uitnodigen omwonenden Asfalt, containersDoor een aantal bedrijven is aangegeven dat men 
omwonenden beter wil informeren. Sabic doet dit al. 

 

10.  St.Elisabeth 22 november gesprek TL Ook in rondje college besproken. 
Vertegenwoordiging van Dorpsraad is nog niet veel wijzer geworden 
over de ontwikkelingen van een nieuw Gasthuis. 

 

11.  Bouwactiviteiten Halsteren *Ambachtsweg/Wouwseweg 
 
 
 
*Leeuwerik 22 november opening 
*Mozartstraat 
*hart van Halsteren 

*renovatie Wouwseweg. Wel vanaf Zoutendamseweg. En deel tot 
Schansbaan? Even navragen. Geen problemen met de nog lopende 
bouw?Idem voor gebruik Wouwseweg door bouwverkeer voor 
Ambachtsweg/Industrieweg. 
 
* 
* 
*hoofdmoot de bewonersAanwezigen vooral bewoners. 
Architectuur besproken. Enkele nuanacesnuances kunnen aanbrengen. 
Stadlander is afwachtend; wat brengen de bewoners in? 
Afwachten of gemeente akkoord kan gaan; zij moeten bijv. opdraaien 
voor de kosten aanpassen infrastructuur. 
Ook bewoners Schoolstraat overwegen om een petitie op te stellen om 
de Schoolstraat  verkeersveiligerSchoolstraat verkeersveiliger te maken. 
Vraag is of gemeente dit kan/wil bekostigen.  

 
PT 
 
 

12.  Sociale Media    

13.  Leden”vergadering”  7 december  Voor 17 november aangeven of je aanwezig bent. 
Jan stuurt mail rond met verdere gegevens. 

JvdE 

14.  Rondvraag  Jac. 
Er is een beschermlaag gezet over het “kunstwerk” aan de achterzijde 
van de Kannebuis. Deze laag was nog niet aangebracht bij de 
Erasmusbrug. 
 
Nieuw stookseizoen geeft weer luchtvervuiling. 
Onder het trefwoord “stookwijzer” zijn een aantal sites beschikbaar 
waarop gezien kan worden of er in jouw omgeving (te) veel 
luchtvervuiling is door houtstook. 
Muur gaffiti vol gespoten. 
Nieuwe stookseizoen. Stookwijzer kun je zien hoe schoon de lucht is in 
jouw omgeving. 

 
 
 
 
 
 



 
 
Volgende bestuursvergadering 30 november  en ledenvergadering 7 december.  
 
Peter Tange 
secretaris DRH        


